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舒滴旅游巴榜送 市内午径（多稚径底遗探）
入均l"J� 司榄及骈逆服榜贤＄6／人
GST 消戏税 建講自佣小剪刀及瞄贝旅逆保险
关视天氮娶化影响探摘， 将改冯前往【YOUNG] 或改期出驳

＊＊遇三最少6人成圉

煤合地站：
Hurstville从头小出旁·-···· - 06:00am
Chinatown 78 Harbour St. Haymarket富丽华消店芳 －－．～一06:SOam
Flemington火小站旁(thee代＄cent)•···--·····-·一- 07:20am
其他地粘泊咨询客II!
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夏日樱桃
即摘即食之旅

悉尼=玫瑰花圆们巴芙特古镇今樱桃 l讨＝悉尼

前往水果基地奥贺治城品哄新鲜樱桃，比以往的围足足省了4
小时中程。 精心投计特色行程 ， 带给你雉忘贤喜！
早上徙悉尼出朔前往奥笠治城，沿途经玸台玫瑰花1划，剧友可
在玫瑰大逆典头卼的玫瑰花拍照。 之倓沿矜究中跑逆前往山
l负， 圆友 rII在许中跑道上感受像许中瓶驰的刺激， 到达山顶倓
可俯瞰四周平原、果1刘银色及巴关特古纨． 在市内自仪午径（多
杻役）秘遗探）。 随倓前往樱桃问， 刚友可覜于揉摘及，和消新鲜甜
密的樱桃，更可阱罚自已探摘的樱桃舆投友分享（约＄ 5-7/kg),
带茗1用心的回书出返回悉尼．

Depart Sydney in the morning and head to orchard for a day of exciting pick all­
you-can-eat cherries. Stop off at  the Rose Gardens on the way to smell the roses 
on the main concourse and to  take pictures among the plentiful flowers. Continue
on t o  Australia's Motor Racing Circuit to get a taste of the exhilarating speeds on
the tracks-a lmost like you could be fly ing! When you research the summit of the
racetrack, take in magnificent views of the town of Bathurst. You might be able to
see some cherry and fruit orchards too! Head to Bathurst in the afternoon for 
lunch (many restaurant choices) at your own expenses and follow on to the cherry 
orchards-the highlight of the day. Pick and taste the freshest and sweetest
cherries with your close friends and family and don't forget to pick some home to
share with those missing out! Cherries can be purchased for $5-$7/kg. Return 
back to Sydney, bringing home treasured memories and experiences 

．如因天佩影1111咑111,本公司保阳更改行仪之搂利， 绢售玉另行通知． 圈友彶日行问＂脉追仅块， 圈友安
全由各交通 ， 船彷及仅侬公。＂．（按ft议．

．樱快介1g炽饺戒收成1习过，药有可绽令何去的thu“”交YOUng的樱伐肘．


